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Protokół Nr 6/24 

 

posiedzenia Komisji Samorządu Terytorialnego, które odbyło się w dniu się 23 października 

2024 roku, w godz. 14:30 – 14:06, w sali 102 Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Świętokrzyskiego, przy al. IX Wieków Kielc 3. 

Zawiadomienie o posiedzeniu stanowi załącznik nr 1 do protokołu. W posiedzeniu 

uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście.  

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2. 

Lista obecności gości zaproszonych na posiedzenie jest załącznikiem nr 3. 

Obrady prowadziła Przewodnicząca Komisji Samorządu Terytorialnego, Małgorzata 

Krzywda. 

 

Przebieg posiedzenia 

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad:    

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów 

o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie 

drogowym w 2025 roku. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo 

Świętokrzyskie Województwu Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego 

transportu zbiorowego na linii komunikacyjnej Sandomierz - gr. województwa - 

Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od Sandomierza do granicy województwa 

świętokrzyskiego w 2025 r. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie 

zadania własnego dotyczącego organizacji połączeń o charakterze użyteczności 

publicznej na linii komunikacyjnej Sędziszów – Kraków Główny w rozkładzie jazdy 

pociągów edycji 2024/2025”. 

5. Sprawy różne.  

6. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Projekty uchwał z pkt 2-4 są załącznikami do akt VIII sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego.         

 

Ad 2.                

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umów o świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego w transporcie drogowym w 2025 roku omówił 
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zastępca dyrektora Departamentu Transportu, Komunikacji i Infrastruktury, Zbigniew 

Michnicki. 

 

Radny Krystian Jarubas chciał wiedzieć czy połączenie Busko-Zdrój - Sandomierz ma 

charakter turystyczny. 

 

Członek Zarządu Andrzej Pruś wyjaśnił, że jest to połączenie o charakterze użyteczności 

publicznej ale uwzględnia jednocześnie potrzeby kuracjuszy.  

 

Wicedyrektor Zbigniew Michnicki nadmienił, że jest to jedna z pierwszych linii. Wszystkie 

tworzone linie autobusowe powstają na podstawie planu transportowego, który został 

opracowany w 2014 roku, zaś jego aktualizacja nastąpi w 2025 roku. Podczas prac nad 

dokumentem brane są pod uwagę aktualne potrzeby przewozowe, zgodnie z bieżącym 

zapotrzebowaniem.  

 

Innych uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Komisji zamknęła dyskusję.  

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Opinia Nr 9/24 stanowi załącznik nr 4.  

 

Ad. 3.                     

Projekt uchwały w sprawie powierzenia przez Województwo Świętokrzyskie Województwu 

Podkarpackiemu zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej Sandomierz - gr. województwa - Rzeszów/Stalowa Wola, na odcinku od 

Sandomierza do granicy województwa świętokrzyskiego w 2025 r. przedstawił wicedyrektor 

Zbigniew Michnicki.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Opinia Nr 10/24 stanowi załącznik nr 5.  

               

Ad 4.                      

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Województwu Małopolskiemu pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej z przeznaczeniem na dofinansowanie zadania własnego dotyczącego 

organizacji połączeń o charakterze użyteczności publicznej na linii komunikacyjnej 

Sędziszów – Kraków Główny w rozkładzie jazdy pociągów edycji 2024/2025”zreferował 

wicedyrektor Zbigniew Michnicki.  

 

Komisja Samorządu Terytorialnego jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Opinia Nr 11/24 stanowi załącznik nr 6. 
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Ad 5.                 

Sprawy różne.                      

Nie zgłoszono. 

 

Ad 6.  

Przewodnicząca Komisji zamknęła posiedzenie.  

 

  

                      

                                                                                                     Przewodnicząca Komisji  

                                                                                                        

                                                                                                     Małgorzata Krzywda 

 

 

Protokół sporządziła: Maria Ganczarek  


